
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 19. juni 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 207
Ministeren oplyser i svar på KUU alm. del - spm. 120, at der ikke vurderes at
være nævneværdige konsekvenser for kommercielle aktører for så vidt angår
HbbTV. Vil ministeren bekræfte, at kommercielle aktører således ikke vil skul-
le have omkostninger forbundet med brug af denne teknologi i relation til DRs
indhold?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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